
Forslag.

Vi har nogle rigtigt fine rammer for vores bridgeklub.

Den indvendige vedligeholdelse påhviler os, og selv om vi er gode til at tage hensyn, slider vi 
alligevel lidt på lokalerne hvert år.

Jeg foreslår derfor, at vi nedsætter et vedligeholdelsesudvalg, som tager initiativ til, at der en gang 
om året eller måske hvert andet år indkaldes til en fælles vedligeholdelsesdag. Det kan være, at

 Der skal males lidt.

 Gardinerne skal vaskes.

 Der skal gøre hovedrent.

 Der er nogle småreparationer.

 Og så videre …

Det er ikke udvalget, der skal lave arbejdet. Men det tager initiativ til, at der sker noget. Så kan de, 
der vil, mødes en dag, hvor de laver det, der nu er aktuelt. Klubben kan give frokost, og så kan man 
måske slutte dagen med en god gang bridge.

Jeg forestiller mig, at udvalget består af tre – fire personer.
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